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 Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie finančnej a správy majetku MsZ v Galante, 
konaného dňa 09.12.2022 o 14.00 hod. v zasadačke MsÚ Galanta 

 
Prítomní: 
Predseda finančnej komisie: Peter Závodský 

Členovia finančnej komisie: Mgr. László Biró  

 PaedDr. Peter Černý, PhD. 

 MUDr. Ervin Chomča 

 Ing. Zoltán Kővágó 

 Ing. Augustín Popluhár 

 JUDr. Peter Zelinka 

 

Zapisovateľka finančnej komisie: Mgr. Katarína Kluchová 
 
 

Program: 
1) Zahájenie 
2) Návrh prílohy k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a 

prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa materskej školy a na dieťa 
alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta 

3) Pravidlá na vydávanie povolenia na prideľovanie vyhradených parkovacích miest na 
území mesta Galanta 

4) Návrh VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania ostatných 
miestnych daní, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 14/2020 v znení VZN 
mesta Galanta č. 24/2022 

5) Návrh VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania 
miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení 
a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 15/2020 v znení VZN mesta Galanta č. 21/2021 

6) Žiadosť o zmenu nájomcu k nebytovému priestoru na ul. Hlavná 946 
7) Informatívna správa o činnosti a hospodárení spoločnosti Bysprav spol. s r.o. za rok 

2021 
8) Predloženie účtovnej závierky Galandia spol. s r.o. za rok 2021 
9) Informatívna správa TC Galandia – vysporiadanie záväzkov voči dodávateľovi AVA – 

stav s.r.o. 
10) Informatívna správa „VÝSTAVBA NÁJOMNÝCH BYTOVÝCH DOMOV – 

GALANTA, Galanta, parc.č. 5089/10“ 
11) Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v k.ú. Galanta/Marián 

Šinkovič 
12) Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v k.ú. Galanta/VIZIA 

SLOVAKIA, s.r.o. 
13) Žiadosť o odkúpenie pozemku/Imrich Podobek a Beata Bodobeková 
14) Žiadosť o odkúpenie pozemku/Simona Fazal Ahmed a MUDr. Abdul Malik Fazal 

Ahmed 
15) Žiadosť o odkúpenie nájomného bytu do osobného vlastníctva/Marta Bendíková 
16) Návrh na V. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2022 
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17) Návrh na VI. úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 
18) Návrh rozpočtu na rok 2023 a viacročný rozpočet na roky 2024-2025 

a) TSMG 
b) MsKS 
c) SŠZ 

19) Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2023 (MsÚ, školstvo, DD Patria) a viacročný 
rozpočet na roky 2024-2025 

20)  Čerpanie finančných prostriedkov z úveru 
21)  Návrh na účtovné odpísanie pohľadávok 
22)  Vyúčtovanie plateného parkovania za MsÚ, MsKS a OD Mladosť – informatívna 

správa 
23)  Rôzne 
24)  Záver 

 
 
K bodu č. 1: 

 
Predseda komisie p. Peter Závodský privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie, 
oboznámil ich s programom a zahájil rokovanie. 
Okrem členov finančnej komisie MsZ boli prítomní Mgr. Peter Kolek– primátor mesta, Ing. 
Juraj Srnka, PhD. – prednosta úradu, Ing. Beáta Katonová vedúca finančného a majetkového 
odd., Mgr. Cyntia Viktorová – poverená vedením odd. právneho a VO, Mgr. Zuzana 
Morovičová – vedúca OVaVS, Eva Vašáková – referát investícií a dopravy, Mgr. Lívia 
Gešková – vedúca odd. spoločenských služieb, Mgr. Adriana Molnáriová – za referát 
sociálnych vecí a rodiny, MVDr. Gábor Pallya – hlavný kontrolór, Andrea Čölleová - 
poverená vedením MsKS, Ing. Ján Poľakovský a Anna Novotná - za TsMG, Štefan Varga – 
riaditeľ SŠZ, Martin Fukas – konateľ spoločnosti Bysprav, spol. s r.o. 
 
 
K bodu č. 2: 
Návrh prílohy k VZN č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 
a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa materskej školy a na dieťa 
alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta 

- predkladala: Mgr. Gešková 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh prílohy k VZN 
v spracovanom znení bez pripomienok.  
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 3: 
Pravidlá na vydávanie povolenia na prideľovanie vyhradených parkovacích miest na 
území mesta Galanta 

- predkladala: E. Vašáková 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh pravidiel bez 
pripomienok. 
 za návrh: 7 členov komisie 
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K bodu č. 4: 
Návrh VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania ostatných 
miestnych daní, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 14/2020 v znení VZN 
mesta Galanta č. 24/2022 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Pripomienky: 
Ing. Katonová: 
- v úvode uviedla, že bude z predloženého VZN vypustený termín na predkladanie 

potvrdenia 

Mgr. Biró: 
- uviedol, že sa hlasovania zdrží 
- môže prísť aj ku kontra návrhu, že už návrh 75% zľavy je veľa, niekto môže navrhovať iba 

50%...je toho názoru, že suma nezachráni rozpočet, ale veľa malých súm dá veľkú sumu 

JUDr. Zelinka: 
- uviedol, že 75% zľava bola zavedená pred 2 rokmi – predtým takáto daň nebola a ak by 

vedel, čo to spôsobí, tak by za to nebol hlasoval 
- ide o invalidných dôchodcov, osoby zdravotne ťažko postihnuté, osoby ktoré majú pokles 

schopnosti vykonávať zárobkovú činnosť nad 70% a vzhľadom na zavedené pravidlá to 
bude pod kontrolou  

Mgr. Peter Kolek: 
- dotazoval sa, či sa navrhuje poskytnutie zľavy 100 %  len pre osoby s poklesom schopnosti 

vykonávať zárobkovú činnosť nad 70% 

Mgr. Biró: 
- podotkol, že už v roku 2020 mali byť vypracované zásady a neboli 
- zníženie o 75% považuje za dostatočnú úľavu 

Ing. Kővágó: 
- je toho názoru, že je potrebné rozlišovať či ide o osobu zdravotne ťažko postihnutú (ZŤP) 

alebo zdravotne ťažko postihnutú so sprievodom (ZŤPS), nedostal sa k informácii koľko je 
ZŤP ľudí v Galante 

- domnieva sa, že ak sa poskytne úľava 100%, tak bude veľký dopyt, preto by navrhoval 
úľavu 100% pre ZŤPS a úľavu 75% pre ZŤP 

- na komisii investičnej výstavby to preberali ,ide o 51 osôb ZŤP- nesedí mu to počtovo 

MUDr. Chomča: 
- stotožňuje sa s návrhom rozlišovať ZŤP a ZŤPS 
JUDr. Zelinka: 
- uviedol, že to nie je také jednoznačné – sú ľudia zdravotne ťažko postihnutí na kyslíku 

a pritom nepotrebujú sprievod 
 E. Vašáková: 
- uviedla, že aj v minulosti sa striktne sledovalo, komu je také parkovacie miesto poskytnuté 

P. Závodský: 
- dal návrh, že vydávanie parkovacích kariet pre občanov ZŤP zahrnúť do plánu kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023 

- požiadal do 13.12.2022 zaktualizovať pre poslancov informáciu o počte a cene vydaných 
parkovacích kariet 

Mgr. Biró: 
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- dotazoval sa, že čo viedlo k zmene VZN v roku 2020 

- bolo by dobré určiť, kto to bude mať grátis 

JUDr. Zelinka: 
- nepamätá si prečo bolo VZN zmenené, ale teraz reaguje, lebo sa mu ozvali ľudia zo Severu 

ohľadom tohto problému 

- odporúča vynechať daňovú povinnosť pre týchto ľudí a spracovať zásady ohľadom toho, 
komu prináleží parkovacie miesto – pravidlá sa dajú riešiť mimo VZN 

MVDr. Pallya: 
- uviedol, že dnes nie je ľahké sa dopracovať k preukazu ZŤP, viazať zľavu na percento 

postihnutia nie je dobrý postup  
Ing. Kővágó: 
- uviedol, že ide o sumu 6.000 €, ktorá vypadne z rozpočtu 
P. Závodský: 
- suma 6.000 €  ročného príjmu nie je tak zásadná, zásadný je sociálno-zdravotný rozmer 

MUDr. Chomča: 
- dal do pozornosti, že sa bude v budúcnosti riešiť parkovacia politika a v súvislosti s tým sa 

dotazoval, či máme dosť takýchto parkovacích miest 
P. Závodský: 
- uviedol, že skupina ZŤP je kvapkou v mori, čo sa týka problematiky parkovania 

Ing. Popluhár: 
- ohľadom rokovania sociálnej komisie uviedol, že toto VZN nemali predložené 

Mgr. Biró: 
- uviedol, že akonáhle dáme tomu sociálno-zdravotný rozmer, tak všetky argumenty idú 

bokom 

JUDr. Zelinka: 
- predložil návrh, že na legislatívnej komisii vyjmú túto časť z VZN a budú zároveň 

prerobené zásady, v ktorých bude určená táto skupina ľudí 
 

Finančná komisia odporúča materiál upraviť v zmysle návrhu komisie 
legislatívno-právnej, odporúča návrh VZN predložiť a prerokovať na spoločnom 
stretnutí poslancov a následne predložiť finálny návrh MsZ na schválenie. 
 za návrh: 5 členov komisie 
 proti návrhu: 1 člen komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 5: 
Návrh VZN mesta Galanta č. .../2022 o podmienkach určovania a vyberania miestneho 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení a dopĺňa 
VZN mesta Galanta č. 15/2020 v znení VZN mesta Galanta č. 21/2021 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- apeloval na zákon – odpadové hospodárstvo sa nemôže dotovať, má byť pokryté nákladom 

od ľudí 
- komunálny odpad vrátane nákladov na kapitálové výdavky vychádza na 1,3 mil. €, na 
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osobu to vychádza 60 €, aktuálne je to suma 35 € 

- ak chceme poplatok zredukovať, tak treba zvýšiť počet poplatníkov 
- uviedol, že je veľa neprihlásených poplatníkov a intenzívnou prácou sa dá docieliť 

zvýšenie počtu poplatníkov 
- je potrebné docieliť, aby sa smeti platili tam, kde sa produkujú 
- odporúča, aby sa navýšenie poplatkov netýkalo dôchodcov 
- uznáva, že rast poplatku z 35 € na 60 € je rapídny 
Mgr. Biró: 
- je toho názoru, že treba povedať občanom pravdu – je nedostatočne vysvetlený občanom 

súvis medzi tým, ako sa správajú ľudia, čo sa týka separovania...osveta musí byť 
- navrhuje, aby všetky zľavy, ktoré boli poskytnuté zostali na rovnakej úrovni a netýkalo sa 

ich zvýšenie 

- mesto sa rozrastá a počet obyvateľov pritom klesá 

P. Závodský: 
- zdieľa tiež odznelý návrh ohľadom zliav 

- uviedol, že sa intenzívne pracuje na zavedení karty Galanťana a s ňou spojenými 
výhodami 

- uviedol, že za 1 občana vychádzajú podielové dane vo výške 450 €, pri 3000 občanoch 
prihlásených na trvalý pobyt je to 1.350.000 € ročne, avšak vždy sa vychádza zo stavu 
k 1.1. predošlého roka, teda podielové dane na rok 2023 budú podľa stavu k 1.1.2022 

- uvažuje sa nad generálnym pardonom k prihláseniu poplatníkov 

MUDr. Chomča: 
- dotazoval sa, aký poplatok je potrebné schváliť 
Ing. Poľakovský: 
- uviedol, že ak sa bude o tomto diskutovať, treba rátať s tým, že celé Slovensko dostalo 

výnimku z ministerstva životného prostredia 

- v ďalších rokoch očakáva nárast – bude sa platiť o 10 € viac za tonu odpadu vzhľadom na 
tzv. dodatočné motivačné poplatky, ak nebude vybudovaný požadovaný systém 

- odpadové hospodárstvo čaká veľa legislatívnych zmien, čo bude mať neskutočný dopad na 
financie mesta a teda aj občanov 

P. Závodský: 
- uviedol, že ak bude poplatok medzi 49,20 – 51,50 €, tak je potrebné nájsť ďalších 3000 

poplatníkov po 50 € 

Mgr. Biró: 
- vyjadril sa, že vidí reálnejšie potrebu poplatku vo výške 59 €, odpadové hospodárstvo by 

sa nemalo vykrývať 
- uviedol, že ambícia a realita sú dve veci 
Ing. Kővágó: 
- uviedol, že ide navýšenie o 75%, rovnako ako primátor nie je za takéto navýšenie na 59 € 
- nemá problém s navýšením o 50%, stotožňuje sa so zachovaním úľav 
MVDr. Pallya: 
- uviedol, že každé zvýšenie je bolestivé 

- poukázal na to, že ak sa bude vyberať toľko, koľko treba, tak budú voľné finančné 
prostriedky na odpadové hospodárstvo 

- je potrebné dbať na to, aby mohli mať ľudia viac splátok 
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P. Závodský: 
- uviedol, že nebudú sa dávať oficiálne splátky, ale budú môcť ľudia tak platiť 
- čo sa týka osvety – uviedol, že je dohoda s TV Krea - budú okrem MSZ aj porady na vecné 

témy; taktiež pán primátor spúšta v stredy otvorené dvere pre občanov 
JUDr. Zelinka: 
- podotkol, že sa nedá len tak odstrániť chyba, čo tu je za 10 rokov 

- minulý rok tu bola „revolúcia“ za zvýšenie o 10 € 

- teraz sa ide zvyšovať z 35 € na 60 € - nevie si to predstaviť, je aj kríza 

- v iných mestách sú nižšie poplatky - dotazuje sa, prečo je to tak 

P. Závodský: 
- sú stanovené fixné náklady a variabilné podľa počtu 
- napr. na sídl. WEST by mali byť na prihlásený počet obyvateľov iba dva smetiaky; auto 

tam rovnako musí ísť ako keby tam bolo desať smetiakov, ale je rozdiel uložiť dva alebo 
desať smetiakov 

JUDr. Zelinka: 
- uviedol, že napr. v Trnave platí správca bytového domu poplatok 

Ing. Poľakovský: 
- k uvedenému uviedol, že správca s tým musí súhlasiť 
P. Závodský: 
- navrhol konsenzus – výška poplatku 50 €+ úľavy+ záväzok vyzbierať potrebnú sumu  
Ing. Kővágó: 
- dal do pozornosti, že by bolo dobré sa do budúcna zaoberať VZN a prepracovať úhrady za 

poplatok v rodinnom dome a v byte 
Mgr. Biró: 
- uviedol, že k tomu je tu zákonná prekážka 
- ak bude počet obyvateľov, tak budú aj podielové dane 
- dopadové hospodárstvo bude najdôležitejšia téma 
- osobne je za stanovenie poplatku vo výške 59 € - ido o zvýšenie 2 € v prepočte na mesiac, 

odporúča tiež ponechať okruh zliav 
- vidí tu šancu komunikovať pravdivo – aká je realita – súvislosť medzi poplatkom 

a správaním k separovaniu 
PaedDr. Černý, PhD.: 
- uviedol, že na jednej strane je pravda a na druhej strane sociálne problémy 
- odporúča nájsť primeranú výšku poplatku a upozorňovať občanov 
MUDr. Chomča: 
- nesúhlasí s výškou poplatku 59 €, odporúča dať hlasovať o tom 

Ing. Popluhár: 
- odporúča sociálny prístup, splátky 

- uviedol, že vždy navrhoval vyšší poplatok ako prešlo na MsZ 

- ohľadom úľav – tiež odporúča nenavyšovať poplatok 

- je toho názoru, že bola informovanosť obyvateľstva; taktiež uviedol, že sme prišli 
o vyseparované zložky v rámci pet flaše 

- je potrebné odkomunikovať, že každým rokom sa bude navyšovať poplatok 

Mgr. Kolek: 
- uviedol, že išiel do volieb s prosociálny programom; pravda bude povedaná, ale časť 
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ťarchy preberie mesto, ako povedal p. viceprimátor 

- je potrebné hľadať cesty, ako tlačiť cenu dolu...prijateľná výška poplatku je z jeho pohľadu 
je 49,90 € ročne 

P. Závodský: 
- odporúča ročný poplatok za komunálne odpady pod 50 € 
- stanoviť úľavy tak, aby sa nenavyšoval poplatok 
- pracovná skupina zabezpečí navýšenie počtu poplatníkov 
Ing. Poľakovský: 
- poukázal na analýzu odpadu, ktorá prebehla v lete pred MsÚ – 80% bol kuchynský odpad; 

je potrebné naučiť ľudí separovať, triediť odpad 

M. Fukas: 
- uviedol k vyberaniu poplatku správcom, že správca nemá žiadnu oporu v zákone, aby 

zisťoval počet bývajúcich 

Ing. Srnka, PhD.: 
- uviedol, že pri stanovení sadzby 0,1369 €/osoba/deň vychádza výška poplatku na 49,96 € 

Ing. Popluhár: 
- upozornil na pripomienku k VZN v rámci pripomienkového konania 

MVDr. Pallya: 
- uviedol, že v tomto znení je pripomienka nepriechodná, nespĺňa zákonné požiadavky 

JUDr. Zelinka: 
- dal do pozornosti, že k tomuto sa VZN môže meniť aj počas roka výnimkou sadzieb 

 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh VZN s nasledovnými 

pripomienkami: 
 sadzbu poplatku v zmysle čl. II. bod 8 písm. a) stanoviť vo výške 0,1369 € za osobu 

a kalendárny deň (za návrh 5 členov komisie, zdržali sa 2 členovia komisie) 
 zníženie poplatku v zmysle čl. II. bod 19 písm. a) až c) stanoviť v takej 

percentuálnej výške, aby pre tieto skupiny fyzických osôb bola zachovaná súčasná 
výška poplatku (za návrh 7 členov komisie) 

 vypustiť termíny 15. február a 28. február na predkladanie dokladov a potvrdení 
k zníženiu poplatku (za návrh 7 členov komisie) 

 
 
K bodu č. 6: 
Žiadosť o zmenu nájomcu k nebytovému priestoru na ul. Hlavná 946 

- predkladal: M. Fukas 
 
Pripomienky: 
JUDr. Zelinka: 
- uviedol, že sa mu takýto postup nepáči, nič nebráni tomu, aby bola vypísaná nová súťaž 

Mgr. Biró: 
- je toho názoru, že nateraz sa to nepodarí vysúťažiť za 133 €, toto je istota; návrh podporuje 
Ing. Popluhár: 
- tiež je toho názoru, nedoporučuje novú súťaž ak by to malo byť za menej  
Ing. Kővágó: 
- stotožňuje sa s názorom JUDr. Zelinku 
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Finančná komisia odporúča MsZ schváliť vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže 

na nebytový priestor za aktuálne platných podmienok nájomnej zmluvy. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 7: 
Informatívna správa o činnosti a hospodárení spoločnosti Bysprav spol. s r.o. za rok 
2021 

- predkladal: M. Fukas 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- informoval členov komisie o odporučení pre dozornú radu Byspravu, aby 

nezazmluvňovala audítora – audit je dobrovoľný; mesto aj dozorná rada má dostatok 
priestoru na to, aby dáta skontrolovali...to isté platí pre Galandiu 

 
Finančná komisia odporúča MsZ vziať predloženú informatívnu správu na 

vedomie. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 zdržal sa: 1 člen komisie 
 
 
K bodu č. 8: 
Predloženie účtovnej závierky Galandia spol. s r.o. za rok 2021 

- predkladal: P. Závodský 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- informoval prítomných, že požiadali o predloženie dvoch scenárov vo veci otvorenej vs. 

zatvorenej prevádzky Galandie v r. 2023; vzhľadom na dáta sú zahájené činnosti 
smerujúce k znovuotvoreniu Galandie, v rozpočte nie je zapracovaná dotácia pre Galandiu 

- informoval, že spoločnosť Bysprav požičala Galandii finančné prostriedky; bývalý 
primátor využil kompetencie valného zhromaždenia Byspravu a poslal finančné 
prostriedky do Galandie...o týchto skutočnostiach bude informovať po ich vysporiadaní 
s p. Fukasom; taktiež informoval o skutočnosti, že bývalý primátor využil kompetencie 
valného zhromaždenia Byspravu a boli vyplatené z Byspravu finančné prostriedky na 
projektovú dokumentáciu klientského centra MsÚ vo výške 21.000 € - investícia je vedená 
ako nedokončené obstarávanie 

- požiadal, aby boli pozvaní na 1. zasadnutie dozornej rady Byspravu 
 

Finančná komisia odporúča MsZ vziať predloženú účtovnú závierku na vedomie. 
 za návrh: 7 členov komisie 
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K bodu č. 9: 
Informatívna správa TC Galandia – vysporiadanie záväzkov voči dodávateľovi AVA – 
stav s.r.o. 

- predkladala: E. Vašáková 
 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- informoval členov komisie tom, že sa uskutoční stretnutie za jeho účasti, aj s Ing. 

Poľakovským a AVA-stavom s.r.o. ohľadom vysporiadaní záväzkov, nedorobkov... 
  

Finančná komisia berie predloženú informatívnu správu na vedomie. 
 za návrh: 7 členov komisie 
 
 
K bodu č. 10: 
Informatívna správa „VÝSTAVBA NÁJOMNÝCH BYTOVÝCH DOMOV – 
GALANTA, Galanta, parc.č. 5089/10“ 

- predkladala: E. Vašáková 
 
Pripomienky: 
Ing. Kővágó: 
- informoval členov komisie o stanovisku komisie investičnej výstavby – komisia navrhuje, 

aby bola zriadená pracovná skupina na úrovni predsedov komisií k ďalšiemu postupu pri 
významných investičných akciách mesta. 

 
 Finančná komisia berie na vedomie informáciu predsedu komisie investičnej 
výstavby, životného prostredia,  kultúrnych pamiatok a verejného poriadku 
o stanovisku komisie a súhlasí s navrhovaným postupom. 
 za návrh: 6 členov komisie 
 
 
K bodu č. 11: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v k.ú. Galanta/Marián 
Šinkovič 

- predkladala: Mgr. Viktorová 
 
 Materiál bol predsedom finančnej komisie stiahnutý z rokovania. 
 
 
K bodu č. 12: 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta v k.ú. Galanta/VIZIA 
SLOVAKIA, s.r.o. 

- predkladala: Mgr. Viktorová 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť pre žiadateľa zriadenie vecného 
bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Galanta za účelom uloženia kanalizačnej 
prípojky. 
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Výšku jednorazovej odplaty odporúča stanoviť v zmysle prílohy č. 1 k Zásadám 
zriadenia vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta Galanta alebo 
znaleckým posudkom. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
K bodu č. 13: 
Žiadosť o odkúpenie pozemku/Imrich Podobek a Beata Bodobeková 

- predkladala: Mgr. Viktorová 
 
 Materiál bol predsedom finančnej komisie stiahnutý z rokovania. 
 
 
K bodu č. 14: 
Žiadosť o odkúpenie pozemku/Simona Fazal Ahmed a MUDr. Abdul Malik Fazal 
Ahmed 

- predkladala: Mgr. Viktorová 
 
 Materiál bol predsedom finančnej komisie stiahnutý z rokovania. 
 
 
K bodu č. 15: 
Žiadosť o odkúpenie nájomného bytu do osobného vlastníctva/Marta Bendíková 

- predkladala: Mgr. Viktorová 
 
 Finančná komisia odporúča, aby bol vyhotovený nový znalecký posudok na byt 
na ulici Hlavnej 946/7, Galanta a to na náklady žiadateľky. Finančná komisia odporúča 
odpredaj bytu za cenu nového znaleckého posudku.  
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
 
K bodu č. 16: 
Návrh na V. úpravu rozpočtu TSMG na rok 2022 

- predkladal: Ing. Poľakovský 
 
Pripomienky: 
Ing. Poľakovský: 
- predložil požiadavku navýšenia reprezentačného o 100 € 

 

 Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na úpravu rozpočtu 
TSMG s pripomienkou navýšenia položky 513 – náklady na reprezentáciu o sumu 100 €. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
 
K bodu č. 17: 
Návrh na VI. úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 

- predkladala: Ing. Katonová 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť predložený návrh na úpravu rozpočtu 
mesta bez pripomienok. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
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K bodu č. 18: 
Návrh rozpočtu na rok 2023 a viacročný rozpočet na roky 2024-2025 

a) TSMG 
b) MsKS 
c) SŠZ 

- predkladali: Ing. Poľakovský, A. Čölleová, Š. Varga 
 
Návrh rozpočtu TSMG: 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh rozpočtu TSMG na rok 2023 
a viacročný rozpočet na roky 2024-2025 tak, ako je predložený. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
Návrh rozpočtu MsKS: 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh rozpočtu MsKS na rok 2023 
a viacročný rozpočet na roky 2024-2025  tak, ako je predložený. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
Návrh rozpočtu SŠZ: 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh rozpočtu SŠZ na rok 2023 
a viacročný rozpočet na roky 2024-2025  tak, ako je predložený. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
 
K bodu č. 19: 
Návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 2023 (MsÚ, školstvo, DD Patria) a viacročný 
rozpočet na roky 2024-2025 

- predkladala: Ing. Katonová 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- informoval členov komisie o spracovanom rozpočte, ktorý je potrebné schváliť, aby sa 

mesto nedostalo do rozpočtového provizória a ktorý bude začiatkom roka prerokovaný 
v komisiách a upravený 1. úpravou rozpočtu  

- informoval ohľadom dotácie pre Galandiu, o predložených návrhoch pri otvorenej vs. 
zatvorenej Galandii v r. 2023, o situácii v súvislosti s výstavbou MŠ Clementisove sady – 
obava z korekcie vo výške 25% pôvodnej dotácie 

- po dohode s primátorom dal vypracovať „informačné memorandum“, ktoré má 3 časti 
(právne pozadie, historická časť - minulosť, budúcnosť) – správa bude vypracovaná pre 
poslancov 

- informoval ohľadom situácie na sídl. SNP týkajúcej sa opravy ciest a chodníkov 
v súvislosti s firmou Metrostav, o vzniknutom havarijnom stave (asfaltáreň končí 15.12) – 
bude sa hľadať riešenie k dokončeniu, nemôže tam ostať jama do jari 

- taktiež informoval o zmene uznesenia v súvislosti s MŠ na sídl. Sever – presunutie 
finančných prostriedkov na opravu 

PaedDr. Černý, PhD.: 
- uviedol, že bude súhlasiť s vyčlenením finančných prostriedkov na MŠ Sever 
Ing. Kővágó: 
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- informoval členov komisie o stanovisku komisie investičnej výstavby - o ukončení 
spolupráce s Metrostavom 

- ohľadom havarijného stavu na sídl. SNP – upozornil, že ide zima, blato zamrzne a nebude 
sa dať robiť 

- uviedol, že na komisii investičnej výstavby preberali predaj pozemkov – nesúhlasili 
s predajom pozemkov za Brovedani, pozemky by sa dali využiť v prospech mesta Galanta, 
územným plánom sú určené na priemyselnú výstavbu 

P. Závodský: 
- k uvedenému uviedol, že predaj pozemkov musí byť separátne prerokovaný na finančnej 

komisii a o prípadnom predaji pozemkov rozhoduje mestské zastupiteľstvo 
MVDr. Pallya: 
- informoval o stanovisku k  rozpočtu - návrh rozpočtu na rok 2023 je v súlade so zákonom 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť návrh rozpočtu mesta Galanta na rok 
2023 (MsÚ, školstvo, DD Patria) a viacročný rozpočet na roky 2024-2025 tak, ako je 
predložený. Informácie ohľadom MŠ Clementisove sady a o Galandii s.r.o., ktoré nie sú 
zapracované v rozpočte budú predložené na spoločnom zasadnutí poslancov. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
 
K bodu č. 20: 
Čerpanie finančných prostriedkov z úveru  

- predkladala: E. Vašáková 
 
Pripomienky: 
P. Závodský: 
- materiál nateraz sťahuje z rokovania, odporúča ho opätovne predložiť po úpravách 

v súvislosti s firmou Metrostav  
E. Vašáková: 
- uviedla, že čerpanie úverov je potrené schváliť, nakoľko do konca roka budú prichádzať 

faktúry – je potrebné riešiť vysporiadanie záväzkov za dopravné napojenie nájomných 
bytov, ďalej za staničnú ulicu a parkovisko za De Pressom 

MVDr. Pallya: 
- uviedol, že keď príde v tomto čase faktúra, tak nemôže mať splatnosť v tomto roku 
E. Vašáková: 
- finančné prostriedky boli zapracované v rozpočte na rok 2022  
P. Závodský: 
- uviedol, že ak to bude prenesené do roku 2023, tak to bude aj s finančným krytím  
- informoval ohľadom stretnutia so spoločnosťou STAVOMAL, ktorá stavala škôlku na 

Clementisových sadoch - o cash flow probléme, nakoľko mesto ešte neobdržalo finančné 
prostriedky z ministerstva na tento účel  

 
 
Materiál bol predsedom finančnej komisie stiahnutý z rokovania. 

Finančná komisia odporúča upraviť materiál a opätovne predložiť na rokovanie 
finančnej komisie začiatkom roka 2023. 
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K bodu č. 21: 
Návrh na účtovné odpísanie pohľadávok  

- predkladala: Ing. Katonová 
 

Finančná komisia odporúča MsZ schváliť účtovné odpísanie pohľadávok spolu 
vo výške 800 € za pohrebné a kremačné služby. 
 za návrh: 6 členovia komisie 
 
 
K bodu č. 22: 
Vyúčtovanie plateného parkovania za MsÚ, MsKS a OD Mladosť – informatívna správa 

- predkladala: E. Vašáková 
 
 Finančná komisia berie predložený materiál na vedomie. Vyúčtovanie plateného 
parkovania je zahrnuté do plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 
2023. 
 

Predseda finančnej komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí komisii a 
ukončil zasadnutie.  
 
  
 Peter Závodský v.r. 
 predseda komisie 
 
Zapisovateľka: Mgr. Katarína Kluchová 


